
Z A P I S N I K  
sa 21. sjednice Općinskog vijeća Općine Rugvica 

održane 21.12.2023. godine sa početkom u 08,00 sati 
u vijećnici Općine u Rugvici, Trg dr. Franje Tuđmana 1. 

 
 

Nazočni: g. Nenad Jakšić, g. Emil Majstorović,  g. Velimir Krznar, gđa. Violeta Molnar, gđa. 
Tea Kolčić, g. Tomislav Mayer Kralj, gđa. Ivana Jakovljević, gđa. Paula Jozipović, g. Ilija 
Ravlić. 
Izočni: g. Ivica Gavran, gđa. Ruža Miletić, g. Ivica Legin, g. Željko Vojković. 
 
Ostali nazočni: g. Mato Čičak, općinski načelnik, 
                            gđa. Ana Baštijanović, Službenica ovlaštena za privremeno obavljanje 

poslova pročelnika JUO-a, 
gđa. Slavica Kalaica, voditeljica Odsjeka za prostorno planiranje i 
komunalne djelatnosti, 
g. Nenad Babić, zamjenik direktora VIOZŽ-a, 
g. Nenad Haleuš, ravnatelj POU Dugo Selo, 
gđa. Mirjana Kirin, tajnica ZSUOR-a, 
gđa. Gordana Kocaj, ravnateljica Gradskog društva Crveni križ Dugo Selo, 
g. Igor Đuran, novinar 01 portala. 

 
Zapisničarka: Marija Čabraja. 
 
Sjednicu otvara g. Nenad Jakšić, predsjednik Općinskog vijeća, pozdravlja nazočne, 
utvrđuje da je sjednici od 13 vijećnika nazočno 9, dakle, postoji kvorum za pravovaljano 
donošenje odluka, te predlaže dopunu dnevnog reda na način da se  
iza točke 24., doda točka „25. Odluka o prodaji nekretnine u naselju Rugvica 
HRVATSKOM KINOLOŠKOM SAVEZU“, sa čime se vijećnici slažu, te se nakon glasovanja 
jednoglasno, sa 9 glasova „za“ usvaja sljedeći 
 

D N E V N I R E D 
1. Verifikacija zapisnika sa 20. sjednice Općinskog vijeća održane 30.11.2023. god., 
2. Pitanja i prijedlozi, 
3. Izvješće Vodoopskrbe i odvodnje Zagrebačke županije d.o.o., za vremenski 

period od 01.01.2022. do 31.12.2022.god., 
4. Izvješće Gradskog društva Crveni križ Dugo Selo, za vremenski period od 

01.01.2022.do 31.12.2022.god., 
5. Izvješće Pučkog otvorenog učilišta Dugo Selo, za vremenski period od 

01.01.2022. do 31.12.2022.god., 
6. Izvješće Zajednice sportskih udruga Općine Rugvica, za vremenski period od 

01.01.2022. do 31.12.2022.god., 
7. Odluka o lokalnim porezima Općine Rugvica, 
8. Odluka o proglašenju statusa nerazvrstane ceste- javnog dobra u općoj uporabi, 
9. Zaključak o jednokratnoj novčanoj pomoći za novorođeno dijete u 2024. godini, 
10. Zaključak o novčanoj pomoći studentima u 2024. godini,  
11. Odluka o sufinanciranju logopedskih tretmana djece predškolske i školske dobi s   

prebivalištem na području Općine Rugvica u 2024. godini, 
12. Odluka o sufinanciranju mjesečnih karata za učenike srednjih škola i studente, 
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13. Zaključak o novčanoj pomoći učenicima srednjih škola i visokoškolskih ustanova 
koji istovremeno pohađaju i nastavu osnovnoškolskog  i srednjoškolskog 
glazbenog obrazovanja, 

14. Odluka o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih 
stranaka  i općinskih vijećnika izabranih s liste grupe birača za razdoblje 
01.siječnja 2024.godine do 31.prosinca 2024.godine,  

15. Zaključak o raspisivanju natječaja za prodaju zemljišta u  (poduzetničkoj) radnoj 
zoni Rugvica-sjever (k.č.br. 483, k.o. Rugvica), 

16. Zaključak o imenovanju članova Povjerenstva za provedbu natječaja za prodaju 
zemljišta u  (poduzetničkoj) radnoj zoni Rugvica-sjever (k.č.br. 483, k.o. 
Rugvica), 

17. Zaključak o raspisivanju natječaja za prodaju zemljišta u  (poduzetničkoj) radnoj 
zoni Rugvica-sjever (k.č.br. 484, k.o. Rugvica), 

18. Zaključak o imenovanju članova Povjerenstva za provedbu natječaja za prodaju 
zemljišta u  (poduzetničkoj) radnoj zoni Rugvica-sjever (k.č.br. 484, k.o. 
Rugvica), 

19. Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Općine Rugvica u 2023. godini, 
20. Godišnji Plan razvoja sustava civilne zaštite Općine Rugvica za 2024. godinu, 
21. Odluka o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 

područje Općine Rugvica za 2024. godinu, 
22. Plan upravljanja i raspolaganja imovinom Općine Rugvica za 2024. godinu, 
23. Godišnji plan davanja koncesija na području Općine Rugvica u 2024.godini, 
24. Srednjoročni (trogodišnji) plan davanja koncesija na području Općine Rugvica 

(2024.-2026.g.), 
25. Odluka o prodaji nekretnine u naselju Rugvica HRVATSKOM KINOLOŠKOM 

SAVEZU. 
 

Ad. 1. 
Općinsko vijeće jednoglasno, sa 9 glasova “za” donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
Verificira se zapisnik sa 20. sjednice Općinskog vijeća održane 30.11.2023. god. 

 
Ad. 2. 

A) g. Velimir Krznar pohvaljuje završenu prvu dionicu od oko 2 km na relaciji Oborovo-
Ježevo. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa je predsjednik Općinskog vijeća zaključio 
raspravu po ovoj točci dnevnog reda. 
 

Ad. 3. 
g. Nenad Jakšić poziva predstavnika iz VIOZŽ-a g. Nenada Babića na kratko izlaganje.  
g. Nenad Babić pozdravlja prisutne. Od ključnih elemenata u 2022. izdvaja da su 
uspješno smanjeni gubici na 26,44% ukupne potrošnje. Prosječni gubici u RH su oko 
50%, što je dokaz da je VIOZŽ u tom segmentu izuzentno dobar. Očekuje se da se gubitci 
još smanje. 
g. Emil Majstorović upućuje pohvalu na rad VIOZŽ-a i njihov napredak te postavlja 
pitanje kada bi mogla profunkcionirati kanalizacija. 
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g. Nenad Babić zahvaljuje na postavljenom pitanju te odgovara kako je kanalizacija 
fizički gotova i da su u ovom trenutku u tijeku tehnički pregledi nakon kojih slijedi 
izdavanje uporabne dozvole nakon čega se može pristupiti spajanju na postojeći sustav. 
g. Emil Majstorović pita postoji li kakav rok za navedeno? 
g. Nenad Babić odgovara kako ne može reći točan rok budući da on ne ovisi isključivo o 
njima jer se otklanjanju nedostaci koji su uočeni i čim se oni završe slijedi tehnički 
pregled s kojim bi se ispunili svi preduvjeti za konačno puštanje kanalizacije. 
g. Tomislav Mayer Kralj pridružuje se pohvalama na rad VIOZŽ i postavlja pitanje kada 
se planira postava hidranata na našem području budući da postoje neka područja gdje 
nedostaju. 
g. Nenad Babić odgovara kako nažalost do sada nije imao informaciju da nešto nedostaje 
hidrantskoj mreži, ali da će provjeriti. 
g. Mato Čičak postavlja pitanje vezano za izvođenje kanalizacije u nekoliko dijelova 
naselja koja nisu pokrivena sustavom kanalizacije. Kaže kako je napravljena sekundarna 
kanalizacija po ulicama, ali da su preskočeni neki dijelovi (Čiste Mlake, Ježeva, Trstenik 
Nartski). Općina je spremna svojim sredstvima to i financirati. Sukladno tome postavlja 
pitanje kada će biti to spremno za odraditi budući da je svjestan da to do sada nije bilo 
moguće dok se ne završi priča oko sekundarne kanalizacije, ali smatra kako je sada 
vrijeme da se i ta priča maksimalno ubrza budući da Općina ima novce u tu svrhu. 
Nadovezuje se kako je preko NPO-a prijavljena dionica prema Oborovu, te pretpostavlja 
da se čekaju rezultati natječaja, te postavlja pitanje za kada je to predviđeno po planu. 
g. Nenad Babić odgovara kako je načelnik u pravu s ovim dijelom oko natječaja te još nije 
dobivena povratna informacija iz Ministarstva. Što se tiče ostaloga sve je vezano za 
ishođenje uporabne dozvole i prvo je bitno da se ovaj sustav zatvori, za ostalo nema 
problema, te navodi kako misli da je jedan dio stavljen u plan za 2024. godinu, a ukoliko i 
nije, u mogućnosti su napraviti preduvjete za pokretanje i toga dijela te ističe da uvijek 
stoje na raspolaganju za sve opcije. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 
9 glasova „za“ donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
Prihvaća se Izvješće Vodoopskrbe i odvodnje Zagrebačke županije d.o.o., za vremenski 
period od 01.01.2022. do 31.12.2022.god. 

 
Ad. 4. 

g. Nenad Jakšić poziva ravnateljicu Gradskog društva Crveni križ Dugo Selo na kratko 
izlaganje. 
gđa. Gordana Kocaj pozdravlja prisutne. Navodi ispravak Izvješća u stupcu za prihode od 
općina i županija te navodi kako je u stupcu što se tiče Općine Rugvice za 2022. god 
odobreno bilo 70.000,00 kn. Najavažnija aktivnost jest sustav zaštite i spašavanja, kakva 
su vremena i ono o čemu se najviše treba brinuti napominje sustav zaštite i spašavanja, 
priprema za katastrofe za elementarne ne pogode i nažalost migrantske krize. U 2022. 
bila je migrantska kriza zbog rata u Ukrajini shodno tome doselile su se izbjeglice iz 
Ukrajine od kojh je velik broj ostao kao stalno stanovništvo. U idućim godinama zadatak 
je stvoriti vlastite zalihe i opremu budući da je do sada bila skladištena oprema 
Županijskog Crvenog Križa. Tim ljudi je kvalitetan, educiran i opremljen redovno se 
educira, ali ga se svakako treba proširivati. Područje Općine Rugvica ističe kao 
zanimljivo za smještaj svoga skladišta budući da blizina Save predstavlja opasnost. 
Druga aktivnost davalaštvo krvi redovno funkcionira te nastoje imati akcije i na podrčju 
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Općine Rugvica te je aktivnost u porastu. Edukaciju prve pomoći provodi se u vidu 
edukacije kroz autoškole, u vidu timova i u vidu edukaicje za djecu. Sugerira pokušaj 
nabave što više AVD uređaja, za koje oni provode edukaciju. Nadalje ističe i posudionicu 
medicinskih i ortopedskih pomagala, te navodi kako imaju zalihu bolničkih kreveta, 
invalidskih kolica i sl. Navedena oprema se daje besplatno na korištenje na 6 mjeseci. 
Socijalna posluga putem koje tri puta tjedna dobivaju „otpad“ – otpisane proizvode od 
Špara i Kauflanda, novo vozilo, projekt Zaželi (faza 4.), samo neke su još od aktivnosti 
koje su mnogobrojne. 
g. Tomislav Mayer Kralj pohvaljuje rad, zalaganje i trud za sve aktivnosti koje provode. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 
9 glasova „za“ donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
Prihvaća se Izvješće Gradskog društva Crveni križ Dugo Selo, za vremenski period od 
01.01.2022.do 31.12.2022.god. 

Ad. 5. 
g. Nenad Jakšić poziva ravnatelja Pučkog otvorenog učilišta Dugo Selo na kratko 
izlaganje. 
g. Nenad Haleuš pozdravlja nazočne. Navodi da se POU bavi informiranjem i 
obrazovanjem. Nema posebnih promjena, osim kao novost ističe da je jedna djelatnica 
otišla u mirovinu te da ih je u POU trenutno četvero zaposlenih, od kojih su 2 novinarke, 
a obujam posla se nije smanjio što rezultira napetost. Kaže kako su tri osnivača te da 
trenutno upravno vijeće radi u krnjem sastavu, što donosi svoje probleme. Nekoliko puta 
je davao inicijative da se to popravi. Ističe kako nema ostalih posebnih promjena. 
g. Nenad Jakšić kaže kako je prošli puta zaista bio kritičan na rad POU-a, ali ističe to kao 
objektivnost i iskrenost. Napominje kako Općina ima 1/3 vlasništva u POU-a, te da je već 
prošli puta rekao, a sada i ponavlja kako je i sam ravnatelj rekao da POU u 2022., a sada 
već i u 2023. godini na području Općine Rugvica nije napravio ništa. Što mu se zamjera 
te stavlja naglasak na to kako baš ni jedna akcija nije napravljena na području Općine 
Rugvica. Gledajući izvještaj g. Jakšić kaže kako je napredak vidljiv budući da prošli puta 
nije dostavljen financijski izvještaj koji je ovog puta priložen ali ga naziva izvještajem 
brojki i slova, a ne financijskim izvještajem zbog načina na koji je napravljen. U pisanom 
dijelu savjetuje ako se već prepisuje iz ranijih godina da se barem godina prilagodi jer se 
na ovaj način vrijeđaju vijećnici koji čitaju materijale. Ističe osobno nezadovoljstvo i 
ništa ne misili drugačije nego što je to mislio i prošle godine. 
g. Mato Čičak kaže da ne bi bio toliko kritičan prema ravnatelju već da bi se osvrnuo na 
grad Dugo Selo i to zašto Općina Rugvica i Općina Brckovljani nemaju predstavnika u 
POU i zašto se na to odlučilo. Kaže kako tamo vlada diktatura i nerazumijevanje. Na 
predloženi sastanak g. Savića, na koji su bili pozvani pročelnici, on je prisustvovao 
zajedno sa dvije djelatnice općinske uprave, te navodi kako je Općina Rugvica prihvatili 
sve uvjete koje je g. Savić ponudio, a to je da povećamo sredstva sukladno vlasništvu od 
33% i da sudjelujemo upravljačkim pravima s istim omjerom koliko smo i vlasnici. G. 
Savić bio je oduševljen prijedlogom, ne znajući kako će to naiči na otpor gradskog vrha, 
tako da su oni to odbili uz obrazloženje: “neće meni Čičak i Đuras vladati Pučkim 
učilištem”. Kaže kako se učilištem nikada nije htjelo vladati. Navodi da nikada neće 
dozvoliti da se imovina Pučkog otkupi. U nadi da će se popraviti taj jedan nažalost ružan 
način ophođnja gradske vlasti Grada Dugog Sela prema svojim bivšim općinama. Nada se 
da to neće utjecati na strukturu Dugoselske kronike. Kaže kako mora biti vrlo kritičan 
prema diktatorskom načinu rada te napominje da je idalje POU u sastavu gradskog 
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proračuna što je protuzakonito, protiv svih akata te očigledan primjer diktatorske 
politike. 
g. Nenad Haleuš odgovara da se slaže da ovo nije financijsko izvješće, ali da ga je kao 
takvog dobio od računovodstva i slaže se da je nerazumljivo napravljeno. Kaže kako bi 
radili za Rugvicu, isto kao što se nekada i radilo poput radionica, poljoprivredih tečajeva, 
ali tu isto ističe podkapacitiranost kao problem te to da je općina razvila svoje 
djelatnosti koje je POU prije radilo pa ih se sada nije uključivalo u to. 
g. Mato Čičak postavlja pitanje je li se mjenjao statut ili drugi akt jer ne može povezati da 
je POU-u nadređena direktorica Turističke zajednice gđa. Karmela Vukov Colić, te je li 
navedeno riješeno putem stauta ili putem poslovnika o radu upravnog vijeća POU-a?  
g. Nenad Haleuš odgovara kako direktorica TZ-a nije nadređena konkretno njima, ali da 
im je uzela dio aktivnosti, ne njihovom voljom. Zaključuje da bi svakako bilo najbolje da 
se formira upravno vijeće te da bi trebalo doraditi i prilagoditi dokumente i pravilnike, 
kao i urediti zgradu i nešto riješiti po pitanju vozila.  
g. Nenad Jakšić kaže kako je g. Haleuš dobro rekao da dobar dio stvari koje je POU radilo 
u Općini Rugvica je preuzela sama Općina Rugvica, a u budućnosti će to napraviti 
turistička zajednica. Ističe kako je ista situacija u Dugom Selu, ali da tamo nisu dignute 
ruke od svega te je to ono što se zamjera. Tamo se PUO ipak natječe s turističkom 
zajednicom te zamoljava da se primjeni i na Općinu Rugvica isti način razmišljanja.  
g. Nenad Haleuš kaže kako je u dijelu manifestacija i kulture  Općina raširila lepezu te ne 
vidi što bi se još tu moglo dodati. Kaže kako su neke stvari nasljedene krenule od POU, 
počevši od likovnih kolonija, radionica, raznih tečajeve za pesticide i ostalo.. Kaže kako 
općina ima sreću što ima tolike mogućnosti da mogu sve sami raditi i to što u krajnjoj 
liniji ima ljude koji to znaju raditi. 
g. Nenad Jakšić kaže kako nije zadovoljan odgovorom, ali se nada da će biti bolje. 
g. Emil Majstorović pohvaljuje kolumnu koju rado čita. 
g. Nenad Haleuš kaže da si u kolumni da malo oduška, iako mu to nije pametno. 
g. Mato Čičak nadodaje da je za dobrobit novinarstva i sreća za spomenutu kolumnu to 
što vrijede zakoni RH u Dugom Selu. 
g. Nenad Jakšić nadodaje još samo da ravnatelj PUO nema dovoljno hrabrosti čak u 
numeriranju stranice koje su vezane uz određenu lokalnu zajednicu i ništa se od tad nije 
promjenilo, npr. kada se govori o o manifestaciji iz područja Općine Rugvica kao što su 
Ribarsko-lađarske večeri, za koje odgovorno tvrdi da su najozbiljnija manifestacija na 
području bivše općine Dugo selo, onda se to složi u rubriku vijesti iz Rugvice. A kada se 
radi neku manja manifestacija  npr. Stara jela iz Dugog Sela, onda to nije vijest iz Dugog 
Sela, nego je to vijest koja ima numeraciju manifestacije. Te izdvaja to kao nekorektno. 
g. Mato Čičak nadodaje i to kada su u pitanju rugvički vatrogaci i oni su onda na 
rugvičkoj stranici, a kada su neki drugi vatrogasci u pitanju, onda imaju zasebnu 
stranicu. 
g. Nenad Haleuš kaže kako su mu se i zadnji put brojali stranice. 
g. Nenad Jakšić moli ravnatelja da sljedeće godine pažljivije radi izvješća kao i da se 
popravi financijski izvještaj, jer ga u ovakvom obliku ne mogu prihvatiti, te smatra kao 
da nije niti dostavljen, i ujedno nalaže Pučkom otvorenom učilištu da otvore svoj račun 
sukladno Zakonu. 
g.  Mato Čičak nadodaje da nalaže našem Pučkom otovrenom učilištu da otvori svoj 
zaseban račun sukladno propisima jer ne može biti jedno pučko učilište u riznici grada. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 
9 glasova „za“ donosi 
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Z A K L J U Č A K 
Prihvaća se Izvješće Pučkog otvorenog učilišta Dugo Selo, za vremenski period od 
01.01.2022. do 31.12.2022.god. 

Ad. 6. 
g. Nenad Jakšić poziva tajnicu Zajednice sportskih udruga Općine Rugvica na kratko 
izlaganje. 
gđa. Mirjana Kirin pozdravlja nazočne i zahvaljuje se na podršci. Navodi da su ponosni 
na sjajne rezultate najmlađih dobnih skupina koji su na nivou države i da je to 
opravdanje njihova postojanja. Nada se da će se to nastaviti  idalje. Ističe kako će iduća 
godina biti jubilarna za mnoge stvari, kao što su 20 godina rukometa u Rugvici te 15 
godina sportske zajednice u Rugvice. Kaže kako izvješće samo potvrđuje i opravdava 
osnivanje i funkciju tijela. 
gđa. Violeta Molnar pohvaljuje rad zajednice te kaže kako zaista radi sa djecom od 
najmanje dobi pa do najveće. Navodi da djeca idu sa voljom tamo, druže se, upoznaju 
nova prijateljstva i samim time miču se od mobitela, djeca se rekreiraju što pozitivno 
utječe na njihovo zdravlje. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 
9 glasova „za“ donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
Prihvaća se Izvješće Zajednice sportskih udruga Općine Rugvica, za vremenski period od 
01.01.2022. do 31.12.2022.god. 
 

Ad. 7. 
g. Nenad Jakšić poziva načelnika Općine Rugvica da upozna prisutne sa ovom točkom 
dnevnog reda. 
g. Mato Čičak navodi da je Rugvica Odluku o ukidanju prireza donijela prije nekoliko 
godina. Ove godine na to se odlučila većina općina i gradova u RH sukladno Odluci Vlade 
da se ukida prirez, a da se porezne stope reguliraju. U Općini Rugvica se, po tom pitanju, 
ništa neće mijenjati, a prirez ostaje na 0%. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 
glasova „za“ donosi 
 

O D L U K U 
o lokalnim porezima Općine Rugvica. 
 

Ad. 8. 
g. Nenad Jakšić poziva voditeljicu Odsjeka za prostorno planiranje i komunalne 
djelatnosti Općine Rugvica da upozna prisutne sa ovom točkom dnevnog reda. 
gđa. Slavica Kalaica kaže kako se radi o prometnici koja je imenovana kao Jadranska 
ulica, međutim nije moguće ishoditi građevinske dozvole na tu prometnicu jer se vodi 
kao oranica. Prijedlog je da se ovom Odlukom ta prometnica, koja se sastoji od dvije 
čestice, imenuje javnim dobrom u općoj uporabi kako bi se mogle dalje ishoditi dozvole 
te kako bi ona postala prometnica u pravom smislu te riječi, odnosno sprovedena kroz 
gruntovnicu i katastar. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 
glasova „za“ donosi 
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O D L U K U 
o proglašenju statusa nerazvrstane ceste – javnog dobra u općoj uporabi. 
 

Ad 9. 
g. Nenad Jakšić ukratko navodi da je Zaključak ostao isti kao i do sada, samo je 
prilagođen valuti. 
g. Mao Čičak nadodaje kako su se iznosi naknade zakoružili na viši iznos. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 
glasova „za“ donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o jednokratnoj novčanoj pomoći za novorođeno dijete u 2024. godini. 
 

Ad 10. 
g. Nenad Jakšić kaže da sada naknada iznosi 100,00 €, dok je ranije iznos bio 700,00 kn. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 
glasova „za“ donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o novčanoj pomoći studentima u 2024. godini. 
 

Ad 11. 
g. Nenad Jakšić navodi da je također i u ovoj odluci zaokružen iznos koji se sufinancira. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 
glasova „za“ donosi 
 

O D L U K U 
o sufinanciranju logopedskih tretmana djece predškolske i školske dobi s   prebivalištem 
na području Općine Rugvica u 2024. godini. 

 
Ad 12. 

g. Nenad Jakšić navodi da učenici, srednjoškolci i studenti s područja Općine Rugvica u 
2024. god. imaju idalje besplatan prijevoz. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 
glasova „za“ donosi 

 
O D L U K U 

o sufinanciranju mjesečnih karata za učenike srednjih škola i studente. 
 

Ad 13. 
g. Nenad Jakšić napominje da je sve ostalo isto kao u odnosu na godine prije. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 
glasova „za“ donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o novčanoj pomoći učenicima srednjih škola i visokoškolskih ustanova koji istovremeno 
pohađaju i nastavu osnovnoškolskog  i srednjoškolskog glazbenog obrazovanja. 
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Ad 14. 
g. Nenad Jakšić navodi da je sve ostalo isto kao i prethodne godine. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 
glasova „za“ donosi 
 

O D L U K U 
o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih stranaka  i 
općinskih vijećnika izabranih s liste grupe birača za razdoblje 01.siječnja 2024.godine do 
31.prosinca 2024.godine. 

 
Ad 15. 

g. Nenad Jakšić kaže kako se raspisuje natječaj za dvije čestice u zoni. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 
glasova „za“ donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o raspisivanju natječaja za prodaju zemljišta u  (poduzetničkoj) radnoj zoni Rugvica-
sjever (k.č.br. 483, k.o. Rugvica). 

 
Ad 16. 

g. Nenad Jakšić poziva gđu. Ivanu Jakovljević ispred Odbora za izbor i imenovanje da 
upozna nazočne sa zaključkom Odbora. 
gđa. Ivana Jakovljević kao članica Odbora za izbor i imenovanje iznosi zaključak koji je 
jednoglasno donesen kojim se predlaže Općinskom vijeću da se u Povjerenstvo za 
provedbu natječaja imenuju g. Ivica Gavran Majstorović kao predsjednik, te članovi: 
Paula Jozipović, g. Ilija Ravlić, g. Tomislav Mayer Kralj, gđa. Tea Kolčić.  
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 
glasova „za“ donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o imenovanju članova Povjerenstva za provedbu natječaja za prodaju zemljišta u  
(poduzetničkoj) radnoj zoni Rugvica-sjever (k.č.br. 483, k.o. Rugvica). 

 
Ad 17. 

g. Nenad Jakšić navodi da je to čestica pokraj k.č.br. 483 u našoj Radnoj zoni Rugvica-
sjever. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 
glasova „za“ donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o raspisivanju natječaja za prodaju zemljišta u  (poduzetničkoj) radnoj zoni Rugvica-
sjever (k.č.br. 484, k.o. Rugvica). 

 
Ad 18. 

gđa. Ivana Jakovljević kao članica Odbora za izbor i imenovanje iznosi zaključak koji je 
jednoglasno donesen kojim se predlaže Općinskom vijeću da se u Povjerenstvo za 
provedbu natječaja imenuju g. Ivica Gavran Majstorović kao predsjednik, te članovi: 
Paula Jozipović, g. Ilija Ravlić, g. Tomislav Mayer Kralj, gđa. Tea Kolčić.  
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Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 
glasova „za“ donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o imenovanju članova Povjerenstva za provedbu natječaja za prodaju zemljišta u 
(poduzetničkoj) radnoj zoni Rugvica-sjever (k.č.br. 484, k.o. Rugvica). 
 
g. Nenad Jakšić utvrđuje da je sjednicu napustila vijećnica gđa. Ivana Jakovljević, te je 
sada sjednici nazočno 8 vijećnika. 
 

Ad 19. 
g. Nenad Jakšić navodi da je Analiza stanja za razdoblje 2023. god. te da je uistinu 
bazirana na onome što se trenutno ima i način na koji se radi.  
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 8 
glasova „za“ donosi 
 
Analizu stanja sustava civilne zaštite na području Općine Rugvica u 2023. godini. 

 
Ad 20. 

g. Nenad Jakšić navodi kako će se u 2024. Godini, po potrebi donijeti nova Odluka o 
pravnim osobama i udrugama od interesa za sustav CZOR obzirom na korekciju 
zakonodavnog okvira.  
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 8 
glasova „za“ donosi 
 
Godišnji Plan razvoja sustava civilne zaštite Općine Rugvica za 2024. godinu. 

 
Ad 21. 

g. Nenad Jakšić navodi da je ovaj akt po zakonskim odredbama obvezno usvojiti.  
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 8 
glasova „za“ donosi 
 

O D L U K U 
o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za područje Općine 
Rugvica za 2024. godinu. 

 
Ad 22. 

g. Nenad Jakšić navodi da je to redovni Plan za narednu godinu. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 8 
glasova „za“ donosi 
 
Plan upravljanja i raspolaganja imovinom Općine Rugvica za 2024. godinu. 

 
Ad 23. 

g.Nenad Jakšić navodi da je to redovna točka dnevnog reda koja se donosi za narednu 
godinu u kojoj se planiraju postupci koncesije. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 8 
glasova „za“ donosi 
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Godišnji plan davanja koncesija na području Općine Rugvica u 2024.godini. 
 

Ad 24. 
g. Nenad Jakšić kaže kako je također riječ o redovnoj točki. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 8 
glasova „za“ donosi 
 
Srednjoročni (trogodišnji) plan davanja koncesija na području Općine Rugvica (2024.-
2026.g.). 

Ad 25. 
g. Nenad Jakšić navodi da je sretan što Hrvatski Kinološki savez dolazi na naše područje. 
g. Mato Čičak nadodaje da mu je drago što je Hrvatski Kinološki savez nakon dugog 
razgovaranja odabrao lokaciju Rugvice. Dolaze na jednu lijepu parcelu od 20 000 m2. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 8 
glasova „za“ donosi 
 

O D L U K U 
o prodaji nekretnine u naselju Rugvica HRVATSKOM KINOLOŠKOM SAVEZU. 
 
 
Predsjednik Općinskog vijeća poželio je sretan Božić i uspješnu Novu godinu, te je 
zaključio sjednicu u 09,07 sata. 
 
KLASA: 021-05/23-01/14 
URBROJ: 238/26-23-3 
 
Zapisničarka:      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA  
 
Marija Čabraja          Nenad Jakšić 


